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Algemene Vergadering NVvR 10 november 2022 

De Reehorst Ede 

Aanwezig (namens bestuur): W.M. Prokop (voorzitter), T.R. Hendriksz, H.M.E. Quarles van Ufford, 

D.G.M. Sanders, E.J. Vonken 

Aanwezige leden (afgeleid van presentielijsten): C. Beaumont, C. Gouw, B. Dorgelo, Z. Flach, C. Haag, 

E. de Heide, M. Heitbrink, J.H.G. Helthuis, J. Hof, J. Houwers, J. Ipema, D. Kaandorp, T. Kuipers, J. 

Markenstein, C. Meeuwis, A. Ramselaar, A. van Randen, M. Snoeren, M. Sprengers, B. Vernhout, P. 

van Vierzen, L. Weerink, M. de Win, J.S.F. Zeinstra 

Aanwezig vanuit bureau NVvR:  I. Schoenmakers, J. Streekstra-van Lieshout (verslag), M. Zimmerman 

(directeur) 

Bericht van verhindering van: M.C. Peterse, D.R. Rutgers, M. Smits 

1. Opening 
Dhr. W.M. (Mathias) Prokop, voorzitter, opent de vergadering. 

 
2. Verslag van de Algemene Vergadering van 23 juni 2022 
Het verslag wordt zonder opmerkingen vastgesteld.  

 
3. Herdenking overleden leden  
Met een moment stilte worden de overleden leden R.D.M. Mus, E.J. Renaud, T.H.M. Falke, W.K. 

Brand, F. Martens, H. Mul en E.H. de Vries herdacht. Sommigen van hen hebben slechts enkele jaren 

van hun emeritaat kunnen genieten, hetgeen voor Prokop aanleiding is om de aanwezigen op het 

hart te drukken goed op zichzelf te letten.  

4. ALGEMEEN 
4.1 Het bestuur 

a. Voorstel tot benoeming mw. dr. H.M.E. (Jet) Quarles van Ufford als voorzitter NVvR per AV februari 

2023, in opvolging van dhr. prof. dr. W.M. (Mathias) Prokop. 

Prokop meldt dat zijn bestuurstermijn in 2023 afloopt. Mede vanwege zijn benoeming als afdelings-

hoofd in twee umc’s heeft Quarles de afgelopen tijd al een aantal van zijn taken overgenomen. Hij 

vraagt de aanwezigen of zij bij handopsteken kunnen instemmen met zijn opvolging door Quarles, 

per februari 2023. Deze instemming wordt unaniem van de aanwezigen verkregen. 

b. Oproep voor kandidaat bestuursleden, geïnteresseerd in de functie van secretaris, of voor de 

portefeuille kwaliteit, of (voor later in 2023) voor de functie van penningmeester.  

Prokop verzoekt geïnteresseerden om zich te melden bij een van de bestuursleden of bij het bureau. 

4.2 Geledingen mutaties 

De wijzigingen in de samenstelling van commissie Kwaliteitsvisitatie, Concilium Radiologicum en 

commissie Accreditatie worden vastgesteld. 

4.3 Toelating nieuwe leden 

Voorafgaand aan deze vergadering zijn geen bezwaren tegen toelating van deze nieuwe leden 

ontvangen.  

4.4 Royement 

De penningmeester, dhr. D.G.M. (Dave) Sanders, meldt dat ondanks meerdere aanmaningen één lid 

zijn contributiefactuur toch niet heeft betaald. De aanwezigen stemmen er bij acclamatie mee in om 

dit lid te royeren.  

4.5 Stand van zaken nieuw Opleidingsplan ORANGE 

Dhr. T.R. (Tadek) Hendriksz, bestuurslid met portefeuille Onderwijs en Opleiding, informeert de 

aanwezigen over de voortgang van het administratieve proces van goedkeuring van ORANGE door 

CGS en de Raad Opleiding van FMS. Naar verwachting kan ORANGE per 1 januari 2023 in werking 



Agendapunt 2 AV 9-2-2023 

 

treden, maar de leden worden daarover nog uitgebreid en via meerdere kanalen geïnformeerd.  

4.6 Werkgroep Duurzaamheid 

Onder voorzitterschap van mw. H.M. (Heleen) Dekker is een werkgroep opgericht om duurzaamheid 

binnen de radiologie in Nederland te bevorderen. In de werkgroep hebben zowel radiologen als 

NVMBR-leden zitting. De werkgroep heeft informatie op de website (onder Kwaliteit/kwaliteits-

projecten) gepubliceerd over de onderwerpen die worden aangepakt, zoals afvalscheiding, 

contrastmiddelen, energieverbruik en voorraadbeheersystemen. De voorzitter roept de leden op de 

regelmatige berichtgeving hierover te volgen en mee te nemen bij lokale initiatieven. 

5. Kwaliteitsnormen Interventieradiologie 

Via een Zoomverbinding geeft de voorzitter van de sectie Interventieradiologie, dhr. M.C. (Mark) 

Burgmans, een toelichting op dit project dat twee jaar geleden is gestart met een SKMS-subsidie. De 

normen in het document richten zich op randvoorwaarden voor de organisatie van zorg, de 

bekwaamheid en beschikbaarheid van behandelaars en faciliteiten en eisen aan de uitvoering ervan. 

Deze zijn alleen bedoeld voor radiologen. Dit voorjaar is een uitgebreide commentaarfase doorlopen, 

waarna het commentaar is verwerkt in een definitief document. Dit is in september door de 

sectieleden interventieradiologie aangenomen en ligt nu ter vaststelling aan deze vergadering voor.  

Prokop geeft de aanwezigen gelegenheid tot het stellen van vragen. 

Snoeren merkt op dat in het document overlap bestaat met het document dat wordt gehanteerd bij 

kwaliteitsvisitaties. Dit kan dubbel werk veroorzaken bij het onderhoud en beheer ervan. Burgmans 

erkent dat in het document regelmatig verwezen wordt naar bestaande normen, waarbij uiteraard 

bedoeld wordt om naar de actuele versies daarvan te verwijzen. Daarnaast was het de bedoeling om 

zo volledig mogelijk te zijn. Het document Kwaliteitsnormen Interventieradiologie zal de komende 

jaren geëvalueerd worden. Op een aanvullende vraag van Snoeren antwoordt Burgmans dat geen 

visitatie plaatsvindt om te beoordelen of de normen van dit document door leden behaald worden.  

Vervolgens vraagt de voorzitter of de aanwezigen kunnen instemmen met de vaststelling van de 

Kwaliteitsnormen Interventieradiologie. De zaal stemt bij acclamatie in. 

6. Kwaliteit 

6.1 Geautoriseerde richtlijnmodules 

Bestuurslid met portefeuille Kwaliteit, dhr. E.J. (Evert-jan) Vonken, somt met een korte toelichting de 

richtlijn(modules) op die door het bestuur zijn geautoriseerd. De meeste hebben slechts beperkt 

impact voor radiologie, maar het bestuur checkt dat zo goed mogelijk voorafgaand aan autorisatie. 

7. Uitwerking Strategische visie NVvR 2021-2030 
Quarles vertelt dat de rollen die gedefinieerd zijn in de strategische visie, worden uitgewerkt binnen 
de vier thema’s die daarin eveneens zijn vastgesteld. Zo zijn binnen het thema Zichtbaarheid door 
een breed samengestelde groep drie werksessies gehouden, onder begeleiding van De 
Reputatiegroep. Hopelijk kunnen daar een volgende vergadering concrete resultaten van gedeeld 
worden.  
Daarnaast kan binnen het thema Techniek & AI de brief genoemd worden waarin de NVvR haar visie 
en zorgen uit over de richting waarin de Wegiz oplossingen zoekt om beeldbeschikbaarheid (niet: 
beelduitwisseling) te bereiken. De brief lijkt binnen de vele initiatieven en groepen die zich hiermee 
bezig houden wel tot nadenken te hebben geleid, maar Zimmerman stelt dat ons streven naar een 
tijdlijn die geïntegreerd is in het eigen werkproces blijvend moet worden herhaald. Die tijdlijn moet 
regio-overstijgend zijn, immers patiënten houden zich niet aan regio’s.  
Als derde uitwerking van de strategische visie wordt door Sanders de Handreiking Capaciteits-
begroting genoemd, waarin handvaten worden gegeven om binnen het eigen ziekenhuis budget op 
te eisen voor de invulling van de vier radiologische rollen. Prokop roept de aanwezigen op om zich 
hierin te verdiepen en in te investeren, omdat diagnostiek anders de rol van AInnovator, Behandelaar 
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en Consultant zal verdringen.  
Betaalbaarheid van zorg was in de aanloop naar het Integraal Zorg Akkoord een belangrijk thema. 
Hoe ga je om met schaarste? Prokop noemt het positief dat alle betrokken partijen aan tafel zaten, 
maar het was daardoor moeilijk om de boodschap over te brengen dat radiologie onnodige 
doorverwijzingen naar de tweede lijn kan voorkomen en dus kostenbesparend kan werken.  
De schaarste knelt steeds vaker, wat zichtbaar is geworden in de uitspraak van de tuchtrechter over 
de richtlijn SAB uit 2013 en de correspondentie die met NVN (Ned Ver voor neurologie) over de 
beoordeling van beeldvormend onderzoek buiten kantoortijd is gevoerd. Lokaal moeten schriftelijke 
afspraken worden vastgelegd over de samenwerking en beoordeling van spoedeisende CT’s tijdens 
de dienst. Ziekenhuizen zijn te verschillend om daarover landelijke afspraken te kunnen maken. De 
nieuwe richtlijn SAB (oktober 2022) biedt daarvoor ook ruimte. 
 
8. Herziening Statuten en Huishoudelijk Reglement 
Tijdens de vorige Algemene Vergadering zijn de redenen voor herziening van beide documenten 
toegelicht, en die worden hier kort herhaald door Sanders. Het betreft de toevoeging van een 
ontstentenisregeling voor bestuur, een actualisering van diverse beschrijvingen en de mogelijkheid 
tot online besluitvorming tijdens Algemene Vergaderingen. Voor deze wijziging van Statuten en 
Huishoudelijk Reglement geldt een bijzondere besluitvormingsprocedure (besluitvorming over twee 
vergaderingen en met twee derde meerderheid); nu liggen beide documenten ter besluitvorming 
voor. Snoeren merkt op dat in het Huishoudelijk Reglement nog één bepaling resteert die 
actualisering verdient: het indienen van een jaarverslag vóór 15 januari door de secretaris van een 
sectie of commissie zou vervangen moeten worden door het ‘desgevraagd’ insturen van een verslag. 
Deze aanpassing wordt nog doorgevoerd. De voorzitter brengt vervolgens de voorgestelde 
wijzigingen van Statuten en Huishoudelijk Reglement in stemming. De aanwezigen stemmen 
unaniem vóór de wijziging van beide documenten.  
 
9. Contributieverhoging per 2023 
Penningmeester Sanders vertelt dat de NVvR al enkele jaren negatieve financiële resultaten boekt. 

Daarom was vorig jaar besloten tot indexering van de contributiebedragen, maar door extra 

tegenvallers als de huidige hoge inflatie en gevolgen van Corona is deze indexatie onvoldoende 

gebleken. Het voorstel is om in 2023 de contributie voor het gewoon lidmaatschap te verhogen naar 

650 euro (en voor de andere lidmaatschapscategorieën naar rato eenzelfde verhoging). Verdere 

verhoging in 2024 kan helaas niet uitgesloten worden en ook de indexering van de contributie-

bedragen moet worden gehandhaafd. Hij illustreert met grafieken dat de NVvR met deze verhoging 

en met bureauformatie niet uit de pas loopt met andere, vergelijkbare wetenschappelijke 

verenigingen.  

Sprengers vraagt of ook secties contributies mogen blijven heffen. Samen met de FMS-contributie 

kan het contributiebedrag voor een lid daardoor behoorlijk oplopen. Sanders antwoordt dat 

contributieheffing door secties niet de voorkeur geniet. Het bedrag mag maximaal 15% van het 

contributiebedrag van de NVvR zijn. Het contributiebedrag van de sectie is vaak bestemd voor het 

lidmaatschap van de Europese subvereniging. De meeste secties heffen geen contributie.  

Iemand uit de zaal merkt terecht op dat bij vergelijkingen van contributiebedragen met andere wv’-

en ook moet worden meegenomen wat je daarvoor terugkrijgt. Bij NVN bijvoorbeeld is het bedrag 

voor een kwaliteitsvisitatie verdisconteerd in het contributiebedrag, terwijl bij de NVvR een vakgroep 

één keer per vijf jaar apart voor een kwaliteitsvisitatie betaalt. 

De voorzitter brengt het voorstel voor contributieverhoging en voortzetting van de indexatie in 

stemming. Door de aanwezigen wordt unaniem vóór het voorstel gestemd. 

10. Rondvraag 

10.1 Medisch Contact roept op om beeldcasuïstiek in te zenden. Vanuit de werkgroep Zichtbaarheid 
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en Communicatie deelt Quarles deze oproep graag met de leden.  

10.2 Prokop is verheugd dat jonge klaren steeds vaker staffuncties lijken te krijgen en vraagt of dit al 

cijfermatig kan worden onderbouwd. Beaumont antwoordt dat de jaarlijkse enquête zojuist is 

afgesloten. De resultaten worden in januari tijdens de opleidersvergadering gepresenteerd.  

11. Sluiting 

De voorzitter dankt eenieder voor zijn aanwezigheid en sluit de vergadering om 18.30 uur.  

 


